
Zápis 

z 1. zasedání seniorského senátu města Č. Budějovice 2022-2026 konaného dne 12. 6. 2023 

ve 13:00 hod. v zasedací místnosti zastupitelstva města Magistrátu města České Budějovice. 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Hosté: doc. Dr. Ing. Dagmar Škodová Parmová, primátorka SM ČB 

JUDr. Ing. Tomáš BOUZEK– náměstek primátorky SM ČB 

Šárka Kovárnová – zástupce vedoucí OSV MM ČB 

Monika Marušková – tajemnice senátu, OSV MM ČB 

Tereza Dlouhá – tajemnice senátu, OSV MM ČB 

Ing. Jiří Peltan – za veřejnost 

Jana Hartvichová – za veřejnost 

PaedDr. František Batysta – za veřejnost 

  

Uvítání, Prezence. 

Úvodní slovo paní primátorky, která řídila jednání senátu až do volby předsedy.   

▪ Přivítání a poděkování členům seniorského senátu. 

Volba předsedy Seniorského senátu 

▪ Ing. Klimeš navrhuje na pozici předsedy senátu p. Lavickou, ta kandidaturu 

přijímá. 

▪ Ing. Novotný se přihlásil jako další zájemce na pozici předsedy senátu. 

▪ Představení kandidátů Ing. Lavické a Ing. Novotného, seznámení přítomných 

s jejich vizemi. 

▪ V 1. kole sečteno 10 platných hlasů, 7 hlasů získala Ing. Lavická, 3 hlasy získal 

Ing. Novotný (Ing. Lavická se hlasování předsedy nezúčastnila z důvodu připojení 

formou online).  

V prvním kole byla zvolena předsedkyní senátu Ing. Lavická. 

Jednání seniorského senátu pod vedením předsedkyně Ing. Lavické. 

▪ Ing. Lavická poděkovala za důvěru a popřála senátorům mnoho úspěchů. 



▪ Diskuse nad frekvencí jednotlivých zasedání. Do budoucna lze předpokládat, že 

zasedání bude připadat na středy odpoledne, od 13hod.  

▪ Diskuse členů nad úlohou senátu, tak aby byl rovnocenným partnerem pro RM. 

▪ P. Nollová nabízí možnost spolupráce s brněnskými poskytovali Senior pasu – ti 

nabízejí výrazné slevy pro cestování městskou hromadnou dopravou, možnost 

nákupu na internetu se slevou apod.  

▪ P. Mašková navrhuje vzájemné předání kontaktů (telefon, email) na ostatní členy 

senátu, aby mezi sebou mohli komunikovat – podléhá GDPR, bude odsouhlaseno a 

podpisem stvrzeno na příštím zasedání. 

▪ P. Jakl se chce věnovat tématu vazeb mládí x stáří, nelíbí se mu neúcta mladých lidí 

k seniorům a dává podnět ke zlepšení vazeb. Rád by našel způsob, jak vztahy vylepšit.  

▪ Ing. Lavická souhlasí a doporučuje spolupráci se školstvím např. formou besed nebo 

jiných setkávání.  

▪ P. Nollová si pochvaluje mezigenerační kroužek paličkování v Domově dětí a mládeže 

v Českých Budějovicích. Tento kroužek má velmi pozitivní ohlasy a ráda by jej rozšířila 

i do klubu seniorů v ČB. Tajemnice senátu nápad vítají a pokusí se zajistit vhodné 

prostory.  

▪ Diskuse nad programem činnosti senátu.  

▪ Ing. Lavická požádala o podněty k diskusi na příští zasedání. 

▪ Ing. Novotný upozornil na zastaralé informace na webových stránkách města ČB. 

 

Termín 2. zasedání seniorského senátu bude včas sděleno (nejpozději do konce roku 2023). 

 

Zapsala: 13. 6. 2023 

Tereza Dlouhá – tajemnice senátu 

Schválila: 

Ing. Irena Lavická– předsedkyně seniorského senátu 

Obdrží: 

členové seniorského senátu 

radní města České Budějovice 

Bc. Marie Voštová – vedoucí OSV MM ČB 

Mgr. Šárka Kovárnová – OSV MM ČB 


